
 

Minnesanteckning från styrelsemöte 31/1-2022. 

Emmelie, Emma & JP har .digare träffat Peter som kommit i kontakt med Real Be.s Balencesto om 
a; köpa in deras basketcamp för sommaren 2022. ECer möten och samtal fram och .llbaka inom LBC 
kommer vi fram .ll a; det inte håller rent ekonomiskt för LBC. Konceptet är a; LBC ska tjäna pengar 
på campen samt hi;a fyra sponsorer på 10.000 SEK/var där översko;et sedan ska delas mellan LBC & 
Be.s. Samt a; deltagaravgiCen är 3500kr/spelare.  

LBC tackar nej .ll de;a då det trots allt forParandet finns en pandemi som kan stoppa e; läger samt 
a; det är en kostnad vi i dagsläget inte kan ta. Istället kommer styrelsen ge Emmelie en budget för a; 
göra e; LBC Summer Camp med svenska coacher där vi kan stå för resa, boende samt dagarvode.  

LBC kallar .ll e; styrelsemöte med LBBK & BC Luleå för a; .llsammans planera fram.dens läger - vad 
blir bäst för Basket- Luleå?  

Antecknat av Emmelie Rutström


